
Протокол №2 

засідання методичної ради КІПФК від 19 грудня 2023 року 

Присутні: 

1. Мороз О.В. 
2. Кушляк О.Б. 
3. Скригунець Н.К. 
4. Левицька Н.Г. 
5. Соник Л.І. 
6. Біль Д.С. 
7. Красна В.С. 
8. Салата О.В. 
9. Захарук О.В. 
10. Пацай І.Б. 
11. Василюк У.Б. 
12. Андріяшко О.І. 
13. Романюк Я.І. 
14. Щавінський І.Я. 

Порядок денний 

1. Позитивний імідж викладача як основа підвищення 
конкурентоспроможності коледжу: парадигма сучасного освітнього 
процесу.         (Кушляк О.Б.) 

2. Аналіз освітньо-професійних програм, обговорення проєкту 
Державного стандарту профільної середньої освіти. 

(Мороз О.В.) 
3. Про організацію роботи щодо взаємовідвідування занять та вивчення 
передового досвіду роботи викладачів.            
          (Голови ЦК)                
4. Про підсумки підвищення кваліфікації педагогічних працівників у 
2023 році. Планування підвищення кваліфікації на 2024 рік. 

(Кушляк О.Б., голови ЦК) 
5. Поточні питання. 
 

І. Слухали: 

Завметодкабінету  Кушляк  О.Б. , яка представила присутнім презентацію 
на тему: «Позитивний імідж викладача як основа підвищення 
конкурентоспроможності коледжу: парадигма сучасного освітнього процесу».  



Під час демонстрації презентації завметодкабінету акцентувала увагу на 
наступних питаннях: 

- Що таке імідж? 
- Хто саме створює імідж? 
- Загальні та професійні складові іміджу педагога 
- Що призводить до втрати привабливості вчителя 
- Узагальнений портрет сучасного вчителя 

ІІ. Слухали: 

Заступника директора з навчальної роботи Мороз О.В., яка ознайомила 
присутніх з проєктом Державного стандарту профільної середньої освіти, 
звернула увагу на особливості впровадження нового стандарту  у закладах 
фахової передвищої освіти. 

Також Мороз О.В. обговорила з присутніми зміни до освітньо-професійних 
програм для фахових молодших бакалаврів у наступному навчальному році та 
вимоги до презентації викладачами вибіркових дисциплін. 

 
ІІІ. Слухали: 

Голів циклових комісій щодо організації взаємовідвідувань навчальних 
занять у І-му семестрі 2023-2024н.р. та вивчення досвіду роботи колег.  

Голови ЦК представили журнали взаємовідвідувань та наголосили на 
важливості даної практики задля підвищення рівня викладання навчальних 
дисциплін, обміну досвідом та самоаналізу. 

 
ІV. Слухали 

Кушляк О.Б. про підсумки підвищення кваліфікації педагогічних 
працівників у 2023 році та планування підвищення кваліфікації на 2024 рік.  

Завметодкабінету наголосила, що у 2023 році всі педагогічні працівники 
пройшли курси підвищення кваліфікації. Суб’єктами підвищення кваліфікації 
виступили: Івано-Франківський ОІППО, Білоцерківський інститут неперервної 
професійної освіти, Науково-методичний центр вищої та фахової передвищої 
освіти, електронні освітні платформи… 

Також представила опитування у Google-формах для планування 
підвищення кваліфікації у 2024 році. 
 

Вирішили: 

1. Інформацію про позитивний імідж викладача взяти до уваги, працювати 
над удосконаленням власного позитивного іміджу як основи підвищення 
конкурентоспроможності коледжу. 



2. Опрацювати проєкт Державного стандарту профільної середньої освіти та 
на засіданнях ЦК донести інформацію до всіх педагогічних працівників 
коледжу. Викладачам, чиї предмети належать до циклу вибіркових 
дисциплін, розробити презентації та розмістити їх на сайті коледжу. 

3. У ІІ-му семестрі 2023-2024 н.р. продовжувати взаємовідвідування 
навчальних занять та вивчення передового досвіду роботи педагогічних 
працівників. Результати фіксувати в журналі взаємовідвідувань. 

4. До 01 січня 2024 року всім педагогічним працівникам через Google-
опитування проінформувати методичний кабінет про напрями, терміни та 
суб’єкти підвищення кваліфікації у 2024 році. 

 

Голова методичної ради                                                   Мороз О.В. 

Секретар методичної ради                                               Кушляк О.Б. 

 
 


